
Edi Rama: Nuk do te kete stadium te ri ne kohe krize
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“Do ta nisim nga sporti per te gjithe. Te premtosh stadiume ne kohe krize ekonomike eshte
sport i vjeter“. Keshtu i eshte pergjigjur kryeministri Edi Rama ne profilin e tij ne twiter, nje
djaloshi qe e ka pyetur per te ardhmen e stadiumit te premtuar nga ish kryeministri Berisha.
Duket se kryeministri i ri nuk ka ndermend te shpenzoje per te ndertuar nje stadium per te cilin
Shqiperia ka nevoje me shume se kurre. Sipas gjasave do te na duhet te luajme edhe per disa
vite ne Qemal Stafa, stadium i cili po shkon drejt rrenimit.
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